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Sēdē piedalās: 
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Sēdi vada :    Ilze Stukule 

Protokolē :   Sarmīte Keisele 

1.  2015. gada vasaras sacensību apspriešana  

Visos jaunatnes čempionātu nolikumos ierakstīt  barjeru augstumus un attālumus, rīku smagumus 

1.1.  U-14  čempionāts 

Izskatot   iesniegtos priekšlikumus un sacensību organizatoriskos jautājumus, nolemj:  

1) Nolikumos ierakstīt, ka aizliegts 1 dalībniekam vienā dienā startēt 2 garajās distancēs  

2) Samazināt distances – dalībnieki startē 80 m un 80 m/b 

1.2.  U-16, U-18 un U-20 čempionāti 

1) stafešu skrējienus sarīkot mazajā zviedru stafetē 100m-200m-300m-400m  

1.3. Par U-16 Baltijas valstu sacensību sarīkošanu  

1) tā kā sacensības paredzētas reizē ar Prezidenta Balvas izcīņu, kas notiek 2 dienas - tad papildinām U-

16 Baltijas sacensību programmu ar 200 m, 300 m/b, 3-soļlēkšanu un kārtslēkšanu 

1.4.  Baltijas valstu sacensības 

1) komandā startē tikai tie jaunieši, pēc dzimšanas gada - kas ir paredzēti, nevis jaunāki. Jaunāki 

komandā tiek iekļauti tikai izņēmuma gadījumā 

1.5.  Par Baltijas valstu daudzcīņas sacensībām 

1) sacensības pārceļas uz 24.-25.maiju, jo plānotajos datumos ir valsts eksāmeni 

1.6. par Latvijas Jaunatnes Olimpiādi 

1) noņemt normatīvu 2000 m/kavēkļu skrējienam, jo nav sacensību, kur tos skriet. Atļaut pieteikt bez 

normatīva 

2) JA IESPĒJAMS, tad sacensības 100 m, tāllēkšanā, šķēpa mešanā, lodes grūšanā = sarīkot ar 

priekšsacīkstēm no rīta 

2. Pasaules čempionāts un EYOT 

Vai ir lietderīgi braukt gan uz Pasaules čempionātu, gan EYOT, ja ir izpildīts normatīvs. Gaidām rezultātus, 

pagaidām normatīvs  ir 4 sportistiem.  



 

3. IX Baltic See Youth Games 3.-5.07.2015. Brandenburgā 

1) ir pieteikti 20 bērni, varētu braukt 2001.gada labākie, jo šajā laikā ir LJO /ar atsevišķiem 

izņēmumiem, ja kāda sporta skola piekrīt 2000.gada sportista piedalīšanos=nepiedalīšanos LJO/ 

2) atlasi skatīties pēc LVS kausa 1.posma, jo U-16 čempionāts ir pārāk vēlu 

4.  dažādi jautājumi 

1) piesakāmies uz Rīgas maratonu, sporta skolu komandām ir iespēja par samazinātu maksu veidot 

komandas 

2) ko darīt ar transporta izmaksām tālajām sporta skolām uz Baltijas sacensībām, vai LVS ir kādas 

iepējas kompensēt 

3) sakarā ar to, ka P.Stripkāns lūdza viņu atbrīvot no darba Jaunatnes Komisijā, tad no Latgales 

reģiona izvirzām citu kandidātu: Vjačeslavu Grigorjevu /Līvānu sporta skola/. Viņš piekrīt darboties JK 


